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Nærbø Idrettslag
Protokoll fra Styremøte 3/2025 - Årsregnskap og Budsjett

Sted: Torlandsvegen 10, 4365 Nærbø

Dato: 11. februar 2025, 18:00

Deltakere: Trond Lode (styrets leder), Linda Johansen Vigre (styrets nestleder), Gry Lea Knutsen
(styremedlem), Morten Nærland (styremedlem), Torgeir Erfjord (styremedlem og
styresekretær), Trond Knutsen (styremedlem) og Viktor Andersson (styremedlem)

Møteleder: Trond Lode

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et møte.

7-3-2025 Godkjenning av referat og sakliste

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte, samt sakliste for dagens møte ble godkjent.

8-3-2025 Runden rundt bordet - siden sist

På grunn av lang saksliste så hadde vi ikke hele runden. 

Trond L. orienterte om prosessen med å finne ny daglig leder. AU har hatt 5 stk 1. gangs intervju. De fleste har
tatt kontakt, men ikke utelukkende. Vi har truffet veldig spennende mennesker, og er optimister.  Vi har som mål
å tilby jobb før utgangen av februar. 

Linda J Vigre orienterte om flere tilbakemeldinger om dårlig oversikt i Hoopit, og med det oppleves appen som
uegnet til planlegge og administrere aktiviteter. DL får ansvar for å invitere til samling slik at vi kan gjøre
nødvendige justeringer sammen med Hoopit. Dette haster å få gjennomført. Det er ikke et alternativ å ikke
lykkes med Hoopit. 

9-3-2025 Årsmøte og årsregnskap

Årsoppgjør godkjennes. 

Årsresultat etter finansposter er kr - 179.712,-. Balansen får seg et kraftig løft pga at gaven fra Sparebanken
Vest ble utbetalt i desember. 

Vi diskuterer hvor mye detaljer som skal presenteres.  DL ber Secant om å dele opp gruppevis, slik at regnskap
og budsjett kan presenteres på årlige møter. 

Neste styremøte for å vedta innkalling og saksliste til årsmøte, mandag 10 mars kl. 17.30, Kjykkenet SPVA.

10-3-2025 Budsjett 2025

Budsjettet godkjennes. 

11-3-2025 Elitelisens 2025

DL får fullmakt til å signere og sende inn dokumentasjonen.



Side 2 av 3

12-3-2025 Alle Med retningslinjer

Torgeir går i dialog med Varhaug, og legger frem et forslag for styret den 10. mars. Vedtekter skal vedtas av

årsmøtet. 

13-3-2025 Strategiplan 2025-2029

Strategiplanen sendes ut for behandling i de årlige møtene. Styret behandler den på nytt med de innspill som
kommer fra gruppene. 

Spørreundersøkelsen var åpen til 31.12.24. Enormt bra respons, totalt 230 svar. Vi identifiserer noen
gjengangere:

Fortsette med de aktiviteter vi har, og kan gjerne være åpne for nye idretter og aktiviteter. 
Fokus på ETT idrettslag - å samle laget. 
Administrasjonen oppleves som tilgjengelige og imøtekommende. 
Kioskdugnad er demotiverende. Lite omsetning i ukedager. 
Styrkerommet er oppbrukt
For lite planlegging, informasjon og kommunikasjon.
Bredde / elite fokus - for mye topping for tidlig.  

Noe få kritiske røster om:
- renhold på anlegget.
- for mye ressurser som går til elitelaget. 
- kritikk mot ledelse.

Denne listen er ikke uttømmende. 

Styreleder lager en oppsummering som kan publiseres.

14-3-2025 Forvaltning gave

AU får myndighet til å forvalte kr. 5.000.000 i fond.

15-3-2025 Nytt styrkerom 2025

Det forberedes en sak for årsmøte. 
Prosjektet skal ha som mål å kunne realiseres i 2025. 

Det skal finansieres av gave fra Gjensidigestiftelsen, kr 150.000,-
Søke om tippemidler kr. 300.000,-
Søke gavefinansiering fra Sparebanken Vest.
Rest fra egenkapital.  

16-3-2025 Årsplan NIL

Gruppene fyller inn i årsplanen. DL finner egnet måte å publisere planen. 

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

11. februar 2025
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